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ZÁPIS z 6. jednání  
 

Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 25. 5. 2021 v 17:00 hod.  
 

Videokonference prostřednictvím aplikace Cisco WEBEX  
 
 

Přítomní členové výboru: Mgr. Petr Kubíček, PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová, Jiří Dohnal, 
PharmDr. Petr Fifka, Mgr. Karel Hanzlík, Ing. Ladislav Kos, Stanislav Nekolný, MBA, Martin 
Tománek  
 
Nepřítomni: Ing. Miloš Růžička, Petr Koukal, Ing. Radek Lacko 
 
Hosté: Bc. Zdeněk Hübner, Mgr. Lenka Němcová, Mgr. Markéta Holá, Martin Kurka – 
Bohemians 1905, Václav Vlček – předseda Výboru pro sport Prahy 10 
 
Zápis ověřil/a: Ing. Ladislav Kos 
 
 
Schválený program: 
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K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

 
Jednání zahájil v 17:00 předseda výboru Mgr. Petr Kubíček – přivítal přítomné členy 

výboru i hosty.  

 

Zpočátku bylo přítomno 7 členů, v čase 17:15 se následně připojila PhDr. Ing. arch. 

Lenka Burgerová. Výbor je usnášeníschopný. Po celou dobu jednání chyběl Ing. 

Radek Lacko, Ing. Miloš Růžička a Petr Koukal. Přítomen byl také zástupce 

Bohemians Praha 1905, a.s., přizvaný k bodu č. 6, pan Martin Kurka, ředitelka SML 

MHMP Mgr. Lenka Němcová, přizvaná k bodům č. 4 a 5, a Bc. Zdeněk Hübner, 

přizvaný k bodu č. 5. 

 

Z jednání výboru je pořizována audionahrávka. 

 

2. Schválení programu jednání, volba ověřovatele zápisu  

 
Předseda Výboru pro sport a volný čas ZHMP přednesl navrhovaný program, který 

byl členům výboru zaslán emailem společně s podklady. Jako ověřovatele zápisu 

navrhl pana Ladislava Kose. Předseda výboru dále vysvětlil organizační detaily a 

vyzval členy výboru k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0050 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje  
navržený program jednání a ověřovatele, pana Ladislava Kose. 

 

Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
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3. Zápis z 5. jednání Výboru pro sport a volný čas  

 
Předseda Kubíček otevřel rozpravu k tomuto bodu a vyzval výbor k uvedení 

případných připomínek či námitek vůči zápisu z pátého jednání výboru. Nikdo se 

nepřihlásil. 

 

Usnesení číslo T-VS-0051 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. schvaluje 
zápis z 5. jednání Výboru pro sport a volný čas. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 
 

4. Prezentace realizovaných investičních akcí v rámci školní 
sportovní infrastruktury u škol a školských zařízení 
zřizovaných hl. m. Prahou 

 
Předseda Kubíček dal slovo ředitelce SML MHMP Mgr. Lence Němcové, která v 

prezentaci navázala na minulé jednání výboru, při němž byl bod přerušen. Uvedla, že 

zrekonstruovaná sportoviště jsou určená pro školní výuku, v odpoledních hodinách a 

o víkendech školy pronajímají prostory tělovýchovným jednotám nebo jiným 

sportovním organizacím pro tréninky dětí, mládeže i dospělých osob. Sportoviště jsou 

vhodná pro přípravnou sportovní činnost. Základem je zajištění tělesné výchovy. 

Ředitelka Němcová dále vyzvala členy k dotazům. 

 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu a předeslal, že se s členy výboru domluví na 

prohlídce objektů, do nichž bylo investováno. Členové výborů budou obesláni s návrhy 

termínů. Tento záměr ředitelka Němcová kvituje. Předseda Kubíček uvedl, že si bere 

za úkol přijít s několika termíny. Jiří Dohnal souhlasil, nikdo neměl připomínky. 
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Usnesení číslo T-VS-0053 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
prezentaci realizovaných investičních akcí v rámci školní sportovní 

infrastruktury u škol a školských zařízení zřizovaných hl. m. Prahou. 
 
Přijato jednomyslně, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

5. Informace o aktuálním stavu zásobníku investičních projektů 
Plánu rozvoje sportu a sportovních zařízení v hl. m. Praze 2021–

2032 a připravovaném Akčním plánu rozvoje sportu v hl. m. 
Praze v letech 2021–2024 

Předseda Kubíček vyzval Bc. Zdeňka Hübnera o předklad. Hübner uvedl, že naváže 

na předchozí informace o vznikajícím dokumentu s názvem Akční plán rozvoje sportu 

v hl. m. Praze v letech 2021–2024. Jde o dokument, který naváže na Radou schválený 

Plán rozvoje sportu a sportovních zařízení. Přílohou Plánu rozvoje bude zásobník 

investičních projektů v oblasti sportu a tělovýchovy na území hl. m Prahy. Hübner 

sdělil, že měl jednání s radním Šimralem, který by si přál, aby se zachovalo 4leté 

období. Zásadní část Akčního plánu by se měla týkat dvouletého období, ale u 

dlouhodobých akcí většího rozsahu by se kvůli kontinuitě mělo zachovat 4leté období. 

 
K videokonferenci se v 17:15 připojila PhDr. Ing. arch. Lenka Burgerová. Počet 

přítomných členů výboru se zvýšil na osm. 

 

Hübner vyjádřil záměr pracovat na zpřesnění zásobníku tak, aby se snížil počet 

investičních akcí. Jsou tam požadavky městských částí za 115 miliard korun. Hübner 

s ředitelkou Němcovou doporučují zeštíhlení počtu investičních projektů podle 4 

kritérií: 1) vlastní projekty hl. m. Prahy a projekty městských částí (vyloučení 

investičních akcí ze strany tělovýchovných jednot a sportovních klubů), 2) omezení 
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počtu projektů na jednotlivou městskou část podle klíče – max. 5 investičních projektů 

u velkých městských částí. U číslovaných částí Praha 1 až Praha 22 by došlo k 

omezení na 5 projektů, u nečíslovaných městských částí na 3 projekty, 3) seřazení 

projektů dle priorit, 4) zachování pouze projektů vykazujících vysokou stavební 

připravenost, tzn. existuje zde projektová dokumentace anebo stavební povolení. 

 

Hübner dále uvedl, že je třeba oslovit všechny městské části, nemůžeme si dovolit 

projekty proškrtávat sami. Navíc ne všechny údaje, které byly poskytnuty, jsou 

pravdivé, např. zdali má projekt projektovou dokumentaci a jestli je k dispozici stavební 

povolení. Městské části by měly uvádět pravdivé údaje. 

 

Předseda Kubíček poděkoval, řekl, že není v současnosti připraven bez podkladů řešit 

kritéria a vznesl dotaz, kdy je nejzazší termín schválení Akčního plánu. Zeptal se, jestli 

je možnost se sejít s panem radním a udělat podrobný návrh na červnovém výboru a 

jak časově spěcháme. Hübner odvětil, že s červnovým výborem není problém. 

 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu a dal slovo paní Burgerové. 

Burgerová uvedla, že nemá problém se snížením počtu projektů. Nepovažuje ale za 

reálný požadavek na stavební povolení u projektů. Projekty jsou finančně náročné na 

přípravu. Když městské části nedostanou jasnou zprávu o tom, že se projekt 

uskuteční, tak zkrátka nebudou vyřizovat stavební povolení. Projekty by měly být v 

souladu se strategickým plánem města a strategickými dokumenty na rozvoj sportu. 

 

Předseda Kubíček poděkoval a vyjádřil souhlas s paní Burgerovou. Je potřeba širší 

debata. Navrhl uzavřít bod pro informaci a následně zpracovat návrh toho, jaké 

projekty by měla Praha podporovat a jaká budou kritéria jako podklady pro debatu na 

příští výbor. Burgerová dodala, ať se zváží počet projektů. Je pravděpodobné, že malé 

městské části budou mít menší rozsah projektů. Městské části by měly umět očíslovat 

svoje požadavky.  

Dle Burgerové by ze schůzky s panem radním měla vyplynout kritéria. Navrhla sepsat 

myšlenky, jež proběhly touto diskuzí. Členové výboru by mohli dodat svoje poznatky 

jako podklady pro jednání s panem radním. 
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O slovo se přihlásil Mgr. Karel Hanzlík. Vyjádřil souhlas s nutností širší debaty i s 

platformou kritérií a dokázal by si představit i další kritéria, např. celospolečenskou 

prioritizaci nějakého sportovního odvětví s ohledem na šíři jeho členské základny. 

Městské části by měly být schopny prioritizovat akce z hlediska sportovní infrastruktury 

zcela s přehledem.  

 

Předseda Kubíček poděkoval a uvedl, že se na tomto jednání výboru tato informace 

vezme na vědomí a na červnovém jednání již budou ze strany radního a odboru 

předloženy návrhy kritérií. Rozpravu uzavřel a vyzval k hlasování.  

 

Usnesení číslo T-VS-0052 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci o aktuálním stavu zásobníku investičních projektů Plánu rozvoje 

sportu a sportovních zařízení v hl. m. Praze 2021–2032 a připravovaném 

Akčním plánu rozvoje sportu v hl. m. Praze v letech 2021–2024. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
 
 

6. Informace o žádosti Bohemians Praha 1905, a.s. týkající se 
montované tribuny v Ďolíčku 

 
Předseda Kubíček představil žádost. Sdělil členům, že původní materiál z Výboru pro 

majetek je zařazen jen pro informaci, jelikož dnes je situace jiná, a předal slovo 

předsedovi dozorčí rady Bohemians Praha 1905, a.s. Martinu Kurkovi. 

 

Kurka poděkoval za pozvání a uvedl, že Bohemians si od Magistrátu hl. m. Prahy 

pronajímá městský stadion Ďolíček. V tuto chvíli běží 10letá nájemní smlouva. 

Pronájmem Bohemians získali i prostory zastavárny a bazaru v jižní části stadionu. S 

ohledem na tyto prostory bylo zažádáno o demolici, která je v současnosti řešena na 

stavebním úřadě. Během léta/podzimu 2021 by pak mělo dojít k demolici těchto 
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budov. Tím vznikne velký prostor mezi hřištěm a ulicí Vršovická. Kurka konstatoval, 

že jakožto družstvo by chtěli prostor využít k postavení dočasné montované tribuny. 

Analýza trhu ukázala, že to je proveditelné.  

 

Sdělil, že mají předběžné nabídky, kolik by tribuna stála a nyní hledají vhodného 

dodavatele. Uvedl, že hlavní důvody jsou: 1) bezpečnost – stadion není ideálně řešen 

pro potřeby prvoligového klubu a při rizikových zápasech je situace napjatá. Nová 

tribuna pro 1000 fanoušků by tak řešila bezpečnost, 2) vzhledem k vyhlášené 

architektonické soutěži bude třeba postupovat v celkové rekonstrukci po etapách, tzn. 

začít stavbou severní tribuny. V ten moment by signifikantně klesla kapacita Ďolíčku. 

Montovaná tribuna by tak tento budoucí problém řešila. Kurka dále řekl, že jde rovněž 

o estetiku, design a zážitek. Celá akce je dílem fanoušků Bohemians. 

 

Předseda Kubíček poděkoval, otevřel rozpravu a udělil slovo panu Kosovi. 

Kos poděkoval za prezentaci a uvedl, že jelikož je stadion ve vlastnictví hl. m. Prahy, 

město by se k tomu mělo postavit čelem a iniciovat postupné opravy a modernizaci. 

Vítá celkovou rekonstrukci. Tribuny v Ďolíčku jsou velmi komplikované a bezpečnost 

fanoušků by se měla brát v potaz. Zeptal se, jestli bude provizorní tribuna montovaná. 

 

Kurka potvrdil, že se vskutku jedná o montovanou tribunu, která by se přes jednoduché 

betonové patky spojila se zemí. Po 5 letech by se mohla přemístit na jiné sportoviště 

Prahy. Předseda Kubíček podpořil myšlenku a zeptal se, jaké jsou nabídky pro výrobu 

tribuny. 

 

Kurka objasnil, že v první fázi poptal pronájem, firma nenabízela odprodej. V druhé 

fázi hledali dál a našli renomovanou společnost fungující v celé střední Evropě. Firma 

přišla s nabídkou za 3 390 000 Kč včetně instalace. 

 

Předseda Kubíček na to konto uvedl, že nepodporuje pronájem, ale podporuje 

myšlenku, že by Praha zřídila veřejné výběrové řízení na zhotovitele tribuny, která by 

se následně po 5 letech mohla použít na nějakém dalším místě. Domnívá se, že jde o 

lepší investici než pronájem.  
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Slovo si vzal pan Hanzlík. Zeptal se, jestli proběhla komunikace s Fotbalovou asociací 

České republiky o vhodnosti pořádání prvoligových zápasů?  

Kurka odvětil, že se ve věci opírá se o dva precedenty – SK Líšeň a FC Viktoria Plzeň. 

Před výběrovým řízením a nákupem tribuny by se samozřejmě musela věc detailně 

konzultovat s Fotbalovou asociací České republiky. Tribuna by podléhala licenčnímu 

schválení. Projekt je na samém začátku, ale Kurka věří, že je možné jej zdárně 

uskutečnit. Základní podmínkou pro to je posudek policie, hasičů a statiků. Jejich 

požadavek zní, aby byla montovaná tribuna pevně spojená se zemí. Potom není 

považovaná za mobilní, ale montovanou, a tak by to mělo být v pořádku. 

 

Předseda Kubíček poděkoval a dal slovo panu Kosovi. 

Kos si vzpomněl, že do FK Viktoria Žižkov putovalo v roce 2020 25 milionů korun. Dle 

jeho názoru byly tyto peníze vyhozeny z okna, vzhledem k tomu, jak se situace s FK 

Viktoria Žižkov vyvíjí. Kos považuje investici do Bohemians za smysluplnější, jelikož 

klub funguje lépe.  

 

Slovo si vzal Stanislav Nekolný, který myšlence vyjádřil podporu. Je lepší jít cestou 

investice než se vydat cestou pronájmu. 

 

Předseda Kubíček navrhl usnesení a doporučující stanovisko k prověření možnosti 

vyhlášení výběrového řízení na koupi montované tribuny. Šlo by o nákup movitého 

majetku do vlastnictví hl. m. Prahy. Myšlenka je taková, že by Praha zakoupila tribunu, 

která by na místě byla do té doby, než dojde k celkové přestavbě.  

 

Předseda Kubíček se dále zeptal, jaké jsou propočty na to, kolik by měla mít tribuna 

diváků a kolik se vybere na vstupném? Považuje tribunu za nový zdroj k dalšímu 

generování prostředků. 

Kurka uvedl, že tribuna by měla být pro minimálně 1000 fanoušků. I kdyby tak chyběla 

severní tribuna, stále by byla kapacita 4500 fanoušků. Co se vstupného týče, je to 

těžké odhadnout i kvůli covidu. Kdyby covid nebyl, průměrná vstupenka by vyšla na 

150 Kč/osobu, což by při plné kapacitě znamenalo zisk 150 000 Kč/zápas.  

 

Předseda Kubíček panu Kurkovi poděkoval a prezentoval členům návrh usnesení, kdy 

by se celá věc eventuálně zpátky řešila na Výboru pro majetek. Navíc nájemní 
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smlouva s Bohemians Praha 1905, a.s. je schvalována Zastupitelstvem hl. m. Prahy, 

takže by bylo nutné schválení ZHMP, jelikož by se měnilo znění nájemní smlouvy. 

Členové se zněním usnesení souhlasili a předseda vyzval k hlasování.  

 

Usnesení číslo T-VS-0054 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. doporučuje 
prověřit možnost vyhlášení výběrového řízení na nákup dočasné montované 

tribuny pro potřeby Bohemians Praha 1905. 

 
Přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Paní Burgerová pravděpodobně z technických důvodů nehlasovala. 

 

Pan Nekolný po předchozí omluvě opustil jednání v 18:01. 

 

 

7. Informace o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy 
 

Předseda Kubíček otevřel rozpravu, nikdo neměl žádné připomínky. Předseda 

Kubíček rozpravu uzavřel a vyzval k hlasování. 

 

Usnesení číslo T-VS-0055 
Výbor pro sport a volný čas ZHMP 
 

1. bere na vědomí 
informaci o schválených tiscích Radou hl. m. Prahy. 

 
Přijato jednomyslně, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 0 
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8. Různé 
 

Předseda Kubíček otevřel bod a informoval, že na červnové jednání Výboru pro sport 

a volný čas bude na základě vlastní žádosti pozván předseda Národní sportovní 

agentury Filip Neusser. 

 

Nebyly žádné další návrhy k projednání. Předseda Kubíček všem poděkoval za účast 

a jednání ukončil. Jednání výboru bylo ukončeno v 18:04. Další jednání výboru se 

uskuteční 15. 6. 2021 od 17:00. Členům výboru budou včas rozeslány podklady i 

program. 
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